
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2025. január 29. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Győri-
Korom Viktória, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogy vári 
Mária, Urvald Péter képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos 
László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban közölt napirendi pontokat tárgyalják meg.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1 ./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Képviselők juttatásáról szóló rendelet felülvizsgálata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

3. / Az „Új egészségház építése Sásdon” című pályázati projekt közbeszerzési eljárása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Hömyéki támfal felújítás vállalkozási szerződésének megkötése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Gépjármű értékesítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

6./ Gálné Banizs Gabriella főigazgató, óvodavezető illetményének meghatározása, 
figyelemmel a központi bérfejlesztésre 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 6./ 
napirendi pontot, mivel személyi ügyről van szó.
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Napirendek tárgyalása:

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük január 16-án 
volt. Január 22-én az újtelepi csapadékvíz-elvezetési projekt kivitelezőjével személyes 
egyeztetésre került sor a hivatalban, mivel a pályázat nem finanszírozza teljes mértékben a 
kapubejárók helyreállítását. Elmondta, hogy nagyon szigorú elszámoláshoz és ellenőrzéshez 
kötött uniós pályázatról van szó. A pályázatban a kivitelező arra vállalt kötelezettséget és erre 
kapja a finanszírozást, hogy a csapadékvíz-elvezető árok kiépítésével járó szükséges mértékű 
felbontást helyreállítja, tehát csak annyiban állítja helyre a kapubejárókat, amilyen mértékben 
átvágja, abban a hosszban és abban a szélességben. Ez azt a problémát veti fel, hogy a kb. 50 
érintett ingatlannál különböző típusú kapubejárók vannak, amik különböző mértékben fognak 
károsodni és különböző módon lehet helyreállítani. Abban az esetben, ha az önkormányzat 
önerőből szeretné kiegészíteni a beruházást, ez két nagy problémát vet fel, egyrészt kb. 20-25 
mFt lenne az 50 ingatlan kapubejárójának a pályázaton felüli helyreállítása, másrészt 
adminisztratívan is nehéz helyzetbe hoznák magukat, mert nagyon nehéz kimutatni az 
államkincstár felé az ellenőrzéskor, hogy mi van pályázatból és önerőből. A finanszírozásról 
pontosan el kell számolni. Szeretné, ha olyan megoldás születne, ami minden 
ingatlantulajdonosnak megfelel. Úgy gondolja, ha önerőből hozzátesznek, akkor egyrészt 
igazságtalan helyzetet eredményeznek, másrészt az ellenőrizhetőség szempontjából is nehéz 
lenne. Az ingatlanok az ároktól nagyon eltérő távolságban vannak. Pótmunkaigény nem 
merülhet fel, hiszen ez egy plusz vállalás lenne, a pályázati maradványt ilyen fejlesztésre nem 
lehet felhasználni. Január 23-án ismét tárgyaltak a kivitelezővel. A napokban lakossági 
tájékoztatót küldenek az érintett ingatlantulajdonosoknak, amiben tájékoztatást kapnak arról, 
hogy a pályázattal együtt járó szükségszerű rongálódás milyen helyreállítással lehetséges a 
kapubejárók esetében, a tájékoztatóban a kivitelező elérhetősége is szerepel majd. Felhívták a 
kivitelező figyelmét arra, hogy olyan szerződéseket kössön az igénylőkkel, ahol forint 
összegben kimutatásra kerül a pályázatos rész és az azon felüli igény. Korábban felmerült az is, 
hogy mindenkinek egységesen nyújtanának támogatást, de úgy gondolja, hogy ez is 
igazságtalan lett volna.

Székelv Szilárd képviselő megkérdezte, hogy amit felbont a kivitelező, az helyreállításra 
kerül?

Dr. Jusztmuer János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy mindazt 
helyreállítja. Január 23-án ismét tárgyaltak ez ügyben a kivitelezővel.
Ugyanezen a napon járt a hivatalban Bognár László tankerületi igazgató, a Szigetvári 
Tankerület vezetője. A tárgyalás során szóba került a Közösségi Ház közös üzemeltetése, 
továbbá Sásd Város Önkormányzata tulajdonában lévő Peugeot Partner típusú személygépkocsi 
tulajdonjogának rendezése és a vagyonkezelési megállapodás felülvizsgálata. Az önkormányzat 
tulajdonában lévő iskolaépületben önkormányzati bérlakások vannak, illetve olyan helyiségek, 
amik még nem kerültek rendezésre.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy annak idején megkötötték az állami használatba 
adáskor a vagyonkezelési szerződést, de a vagyonkezelői jogot nem jegyeztették be a
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földhivatalnál, többek között azért sem, mert a szerződés a vegyes használatok miatt nem volt 
alkalmas még a földhivatali bejegyzésre, ez a módosítás elkészült.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy számukra a legfontosabb a Közösségi Ház 
használatának és finanszírozásának a kérdése. A Közösségi Ház rezsiköltségét az önkormányzat 
a Szigetvári Tankerülettel és a Pécsi Szakképzési Centrummal osztja meg. A Szigetvári 
Tankerület részéről évről évre arról tárgyalnak, hogy ők ezt a közös teherviselést továbbra nem 
kívánják fenntartani, mert testnevelés órákra sem használják már az épületet. Minden évben 
megerősíti őket abban, hogy egyébként más célokra is használják, például a gyermekétkeztetés 
is a házban zajlik, ami csak itt oldható meg. A tankerületi igazgató véleménye szerint ez 
önkormányzati feladat. Valóban igaz, hogy az étkeztetés önkormányzati feladat, de akkor ez 
úgy oldható meg a jövőben, ha az épületet nem tudják fűteni és világítani, hogy az elkészült 
ebédet máshol fogyasztják el a gyermekek. Erre az évre ismét megállapodtak abban, hogy a 
tankerület vállalja a költségeket. A gépjármű kérdésében több lehetőség felmerült, így az is, 
hogy Sásd Város Önkormányzata térítésmentesen átadja a tulajdonjogot részükre. Ez az autó 
közel 20 éves, aminek gyakorlatilag nincs értéke, de a tankerületnek fontos lenne. De a 
tankerületnek közvetlenül nem lehet tulajdona, emiatt a használati jogot szeretnék továbbra is 
azzal a változással, hogy már nem Sásdon, hanem Szigetváron és környékén használnák a 
gépkocsit, mivel a sásdi iroda megszűnt.
Javasolta a testületnek, vegye tudomásul, hogy a Szigetvári Tankerületi Központ nemcsak a 
sásdi volt iroda területén, hanem a teljes Szigetvári Tankerület területén használja a 
gépjárművet.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

14/2025. (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete továbbra is ingyenes 
használatba adja a LOJ-336 forgalmi rendszámú Peugeot Partner típusú 
személygépkocsit a Szigetvári Tankerületi Központ részére, amelyet az 
üzembentartó Tankerület területi megkötés nélkül a feladatainak 
ellátásához használhat.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, tájékoztatta tankerületi igazgató urat arról is, 
hogy felajánlotta a sásdi gyermekek üdültetésére a tulajdonában álló Fiat Seicento típusú 
gépjármű vételárát, amelyhez nagyon sok felajánlás érkezett még. Ajelenlegi állás szerint 1.365 
eFt összeg áll rendelkezésre. A személyes felajánlása szerint licitre bocsájtja a tulajdonában 
lévő gépjárművet, ez a licit jelenleg is zajlik, a holnapi napon délben lezárul. A licit nyertese a 
legmagasabb áron megvásárolja a gépjárművet, a vételárat pedig befizeti az önkormányzat 
elkülönített számlaszámára. Azon személyek, akik a gyermekek üdültetését még támogatják, 
felajánlásaikat szintén erre a számlaszámra fizethetik majd a licit lezárása után. Személy szerint
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vállalta ennek a koordinációját. Voltak egyéb felajánlások is, amelyek az autó értékét növelték 
(műszaki vizsgadíj, 4 db új gumi, autókozmetika, az autó teletankolása, az éves biztosítási 
költsége és egyéb kiegészítők). Ezen kívül az Alexandra Könyvkiadó 50 eFt értékű 
könyvutalványt ajánlott fel, ami a sásdi gyermekek javát szolgálhatja, amit a sásdi óvodások 
számára szeretne felajánlani. Időközben a Sásdi Általános Iskolához is eljutott a hír, emiatt a 
pedagógusok elkezdték a gyermekek üdültetését szervezni és sajnos téves információ jutott el 
a szülőkhöz a szülői értekezleten, amely szerint 400 eFt áll rendelkezésre, ezért a szülőknek 
még gyermekenként az üdüléshez néhány tízezer forintot biztosítani kell. Ezt követően 
telefonon egyeztetett Kovács Lilla iskolaigazgatóval és kérte, hogy tájékoztassa a szülőket 
arról, téves információt kaptak. Elmondható, hogy kb. 30 gyermek üdültetése lesz biztosítható, 
amit még nem tudnak, hogy helyileg hol fog megvalósulni. A fonyódligeti üdülő megnyitására 
megfelelő kihasználtság esetén kerülhet sor. A tankerületi igazgatóval is tárgyaltak arról, hogy 
a tankerületi balatonmáriai üdülőt is nagyon nehéz üzemeltetni, nagyon sok feltételnek meg kell 
felelni a gyermeküdültetésnél. Az is elképzelhető, hogy ezt az összeget inkább egy jelenleg 
működő szolgáltatásba fizetnék be. Ez ügyben egyelőre semmiben nem döntöttek még. Jelenleg 
az állam a gyermekek üdültetését alapítvány támogatásával biztosítja, ez az alapítvány az 
Erzsébet táborokat üzemelteti. A tankerületi igazgató felajánlotta a balatonmáriai üdülőt a 
gyermekek üdültetésére. Kovács Lilla igazgató asszony kérte, hogy ne legyen térítésmentes az 
üdültetés, mert az Erzsébet táborok esetében az úti költséget mindenkinek fizetnie kell. Személy 
szerint örül annak, hogy ez az ötlet ennyi támogatóra, követőre talált.
Január 24-én lezárult az oroszlói hivatali átadási folyamat, valamennyi hivatali kollégának 
megköszönte a munkáját.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a mai napon az oroszlói képviselő-testület ülést tartott. 
A képviselő-testület szeretné még szorosabbá tenni a várossal való kapcsolatát a Sásdi Szociális 
Társuláshoz való csatlakozással.

Dr. Jusztin ucr János polgármester elmondta, hogy a Kft. dolgozói kifestették a hivatal 
auláját, megköszönte a munkájukat. A költségek felének megtérítését kérték a Baranya 
Vármegyei Kormányhivataltól. A tárgyalóteremben lévő televízió átkerül az aula falára, itt 
jelennének majd meg a városi információk.
Január 25-én tartották a Közösségi Házban a teremlabdarúgó tornát. Január 27-én 3 családnál 
(Nagy, Benke és Bachmayer) került sor babaköszöntésre, sok boldogságot és egészséget kívánt 
a kisgyermekek családjainak. Január 28-án a Sásd, Dózsa Gy. u. 33. szám alatti ingatlanban 
zajló energetikai felújítással kapcsolatban megküldte észrevételeit Fehér Csaba műszaki 
ellenőr, amit majd a kivitelezőnek orvosolni kell. A munkák befejezésére 90 napos 
hosszabbítást kértek, amivel egyetértett.
Elmondta, hogy zajlik az ifjúsági klub kialakítása a Mártírok útján lévő ingatlanban, ahol a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozói végzik a felújítási munkákat. Bízik abban, hogy a 
nyáron már a fiatalok használhatják a klubot. Megköszönte az ingatlan tulajdonosának a 
felajánlást.
Elmondta, hogy nagyon időszerű a hivatal előtti platánsor növényegészségügyi metszése. Az 
utóbbi napokban is voltak olyan szélviharok, hogy a fák alatt életveszélyes tartózkodni, kisebb- 
nagyobb ágak törnek le. Nagyon forgalmas ez az útszakasz, sokan parkolnak a hivatal előtt, a 
metszés mielőbb elvégzése szükséges.

Pintér Gábor alpolgármester jelezte, hogy a Szoborkertben lévő fák állapota is hasonló. 
Megkérdezte van-e mód és lehetőség, hogy ezeket a fákat is megnézzék?
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Dr. Jusztináéi' János polgármester elmondta, hogy a pénteki napra jelezték a hivatal előtti fák 
megtekintését, akkor majd megnézik a Szoborkertben lévő fákat is.
Javasolta a testületnek, hogy a fasor metszési munkáit rendeljék meg, ami kb. 1.200 eFt-os 
költséget jelent.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

15/2025, (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a városháza előtti 
közterületen lévő védett fasor növényegészségügyi, veszélymegelőző 
célú gallyazását rendeli el. A platánsor metszésére a képviselő-testület 
1.200 eFt előirányzatot különít el a költségvetésében.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy a Sásd és környéke lakosságának is van lehetősége 
egy egészségügyi szűrőprogramban majd részt venni. A szűrőkamion kitelepítése április 
hónapban várható. Február 1-jén harmadik alkalommal hátrányos helyzetű lakosokat 
szállítanak szűrővizsgálatra, alkalmanként 16 fő mehet. Elmondta, hogy szomorúan tapasztalja, 
hogy néhányan bár jelentkeznek, mégis az utolsó pillanatban lemondják a vizsgálati 
lehetőséget.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy február 1-jén kerül megrendezésre a 
Kolbásztöltő Fesztivál, amelyre mindenkit szeretettel vár.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy a fesztiválra 8 csapat jelentkezett. A zsűri 
elnöke: Takáts Endre, a zsűri tagjai: Rabb Győzőné és Kertész Attila lesznek. Tájékoztatta a 
testületet arról, hogy Forgács Sándor ökölvívó edző jelentkezett, aki szeretné, ha indulna ilyen 
sport a településen. Az edzések a Közösségi Házban lennének, az egyeztetések még folynak. 
Elmondta, hogy a piaccsamok február 8-án újra nyit, ezentúl kéthetente lesz termelői piac.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy korábban az ökölvívás lehetőség indítását 
továbbították a Sásdi Általános Iskola felé, nem jártak eredménnyel, így most az önkormányzat 
szervezésébe került.
A termelői vásárral kapcsolatban elmondta, hogy azért nem pénteken üzemel a termelői piac, 
mert a sásdi pénteki piac kinőtte azt a méretet, amit a termelői piac lehetővé tesz. Nincs 
humánerő-kapacitásuk arra, hogy rendet és igazságot tegyenek minden pénteken abban az 
esetben, ha oda nemcsak termelő szeretne bemenni. Az első csapadékos rossz időnél nem tudják 
garantálni azt, hogy a tömeg oda ne menjen be. A Piac Korzó építésére szóló pályázat ugyan 
termelői piac létesítésére szólt, de Sásdnak elsősorban nem termelői piacra volt szüksége, 
hanem arra, hogy az ott működő üzleteket elhelyezze. Ezért olyan tervek készültek, amik 
eltérnek más települések termelői piacaitól. Más településeken csak ezt az egy funkciót kapta a
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létesítmény, ezért jellemzően oldalt nyitott, tetővel fedett épületek épültek. Sásdon a több 
funkcióból adódóan minimálisra csökkentették a termelői piac terét. Elmondta, hogy a két 
ingatlan között helyezkedik el a katasztrófavédelmi őrs, ahol garantálni kell a biztonságos 
kihajtást, ezért sem lehetne pénteki napon tartam az őstermelői piacot. Sajnos a pénteki piac 
alkalmával a mobil wc ürítésénél az üzemeltető jelezte, hogy nem tudja üríteni, mert nem 
rendeltetésszerűen használják az igénybe vevők.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

16/2025. (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2 ./ Képviselők juttatásáról szóló rendelet felülvizsgálata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a rendelettervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a képviselői tiszteletdíjak az elmúlt 19 
évben nem emelkedtek. Természetesen a tiszteletdíj nem illetmény és nem az elvégzett 
munkának az ellenértéke, hanem annak az elismerése, hogy valaki idejét és energiáját szánja a 
köz ügyeire. A képviselői és a külsős bizottsági tagok tiszteletdíjának összege nagyon alacsony, 
kimondható, hogy ezek az összegek komolytalanná váltak, emiatt felül kell vizsgálni a helyi 
rendeletet. A tervezet február 1-től lép hatályba. Ennek értelmében a képviselők alap 
tiszteletdíja havi bruttó 50 eFt lenne, abban az esetben, ha a képviselő egy vagy több bizottság 
tagja, akkor az havi bruttó 35 eFt, a bizottság elnökének havi bruttó 45 eFt további tiszteletdíjra 
jogosult, a külsős bizottsági tagok tiszteletdíja havi bruttó 35 eFt-ra változna. Elmondta, hogy 
Székely Szilárd képviselő már a harmadik ciklus óta lemondott a tiszteletdíjáról. Az 
alpolgármester tiszteletdíját a testület összegszerűen határozta meg. Sásdon az alpolgármester 
a feladatait társadalmi megbízatásban látja el. Közel két évtizedre visszamenőleg megnézte az 
alpolgármester tiszteletdíját, megállapította, hogy az általában a mindenkori garantált 
bérminimum összegével megegyezett. Nagyon időszerű volt a tiszteletdíjak módosítása. Tudni 
kell, hogy a polgármesteri illetményemeléstől eltérően ezt nem finanszírozza az állam a 
település részére.
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Székely Szilárd képviselő nyilatkozatában elmondta, hogy továbbra sem kíván tiszteletdíjban 
részesülni. Úgy gondolja, hogy ideje engedi abban, hogy a közösségért tegyen. Nagyobb 
megtiszteltetésnek érzi azt, ha megválasztják képviselőnek, jól érzi magát, hogy dolgozhat. 
Ugyanakkor fontosnak tartja, hogy legyen értéke annak az összegnek, amit a képviselő a 
munkájáért kap. A tiszteletdíj mégiscsak államilag egy megszabott keretet tükröz és egy 
elfogadott pozícióval egy városért végzett érdemi munkának az ellenértékét is takaija. A 
képviselők nemcsak döntéseket hoznak, de találkoznak a lakosság problémáival is a városban, 
amit az önkormányzatnak meg kell oldania. Személy szerint támogatja a tiszteletdíjak emelését. 
Valamennyi képviselőnek a döntése egyéni volt, egyéni motivációk alapján indult 
képviselőnek.

Dr. Jusztintier János polgármester megköszönte Székely Szilárd képviselő által 
elmondottakat. Elmondta, hogy ez a munka nem feltétlenül órákban mérhető, hanem a testület 
olyan dolgokban dönt, ami óriási felelősséggel jár. Véleménye szerint a tiszteletdíjak 
összegénél nem a két véglethez csatlakoznak, hanem olyan összeget állapítanak meg, ami már 
értelmezhető.
Javasolta a testületnek az írásban kiadott rendelettervezet elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

1/2025. (1.31.) önkormányzati rendelete

A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők 
juttatásairól szóló 1/2020. (1.31.) önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

Pintér Gábor alpolgármester bejelentette személyes érintettségét, kérte ennek megállapítását.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy Pintér Gábor alpolgármester 
személyes érintettségét állapítsák meg, és az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
kérdésében zárják ki a szavazásból.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

17/2025. (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pintér Gábor 
alpolgármesternek az alpolgármesteri tiszteletdíj megállapítása napirendi 
ponttal kapcsolatos személyes érintettségét megállapította.
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy Pintér Gábor alpolgármester 
tiszteletdíját február 1-től havi bruttó 348.800,-Ft-ban állapítsa meg.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  (Pintér Gábor alpolgármester személyes érintettsége miatt nem 
szavazott) -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

18/2025, (1.29.) KTH, számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pintér Gábor 
alpolgármester tiszteletdíját 2025. február 1. napjától havi bruttó 348.800,- Ft- 
ban állapítja meg azzal, hogy költségtérítése 52.320,- Ft-ra módosul.

Határidő: 2025. február 1.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

3J  Az „Új egészségház építése Sásdon” című pályázati projekt közbeszerzési eljárása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy mindenki kézhez kapta a szakértővel 
egyeztetett határozati javaslatot, mely szerint a testület a korábban kiírt közbeszerzési eljárást 
eredménytelenné nyilvánítja, mivel a korábbi ajánlattevők visszavonták az ajánlataikat. 
Továbbá kettős feltétellel kiírja az új közbeszerzési eljárást. A kettős feltétel azt jelenti, hogy a 
beérkezett ajánlatoknál látni fogják, hogy a forrás elengedő-e vagy sem. Abban az esetben, ha 
magasabb összegű ajánlat érkezik, akkor a testület ettől elállhat, és ráemeléssel élhet majd. A 
másik feltételt kormányrendelet írja elő, amely szerint az idei évtől kezdődően minden új 
közbeszerzési eljárásuknak un. folyamatba épített ellenőrzési eljáráson kell átmennie, ami azt 
jelenti, hogy az eljárás végén minisztériumi támogató tanúsítványt kapnak. Elmondta, hogy a 
beruházásra elnyert forrás nagyon kevés, más településen ekkora forrásból egyharmadnyi 
óvodát nem újítanak fel. Bízik abban, hogy a nyár elejére kivitelezővel rendelkeznek majd, 
hiszen nagyon fontos beruházásról van szó.

Koszorús Tímea jegyző tájékoztatta a testületet, hogy a beruházás nagyságára való tekintettel 
az SZMSZ-ben foglaltaknak megfelelően név szerinti szavazással kell a döntést meghozni.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete névszerinti szavazással -  Dr. Jusztinger 
János polgármester Igen, Pintér Gábor alpolgármester Igen, Győri-Korom Viktória képviselő
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Igen, Rabb Győzőné képviselő Igen, Székely Szilárd képviselő Igen, Takácsné Somogyvári 
Mária képviselő Igen, Urvald Péter képviselő Igen, tehát 7 igen szavazattal -  az alábbi 
határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 

19/2025. (129.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő testületé megtárgyalta a „Új egészségház 
építése Sásdon” építési beruházás tárgyú, EKR001233692023 EKR azonosítószámú 
közbeszerzési eljárásban a bíráló bizottság szakvéleményében foglalt döntési 
javaslatokat és a közbeszerzésekért felelős miniszter tanúsítványának megérkezésének 
feltételével a 256/2021. (V. 18.) Korm. rendelet 190., illetve 192. §-ai szerint az alábbi 
döntéseket hozza:

a) A közbeszerzési eljárásban nem kerül sor az ajánlatok érvényessége, illetve 
érvénytelensége körében döntéshozatalra, a Kbt. 70. § (1) bekezdésének 2. mondata 
alapján.

b) A közbeszerzési eljárást eredménytelenné nyilvánítja a Kbt. 75. § (1) bekezdés c) 
pontja, valamint a Kbt. 75. § (2) bekezdés b) pontja alapján, mivel a Kbt. 70. § (2)-(2a) 
bekezdésére tekintettel kiterjesztett (meghosszabbított) ajánlati kötöttség hiányában az 
ajánlatkérői fedezetnek megfelelő ajánlat nem áll rendelkezésre.

c) A közbeszerzési eljárásban -  annak eredménytelensége okán -  sem nyertes 
ajánlattevő, sem pedig nyertes ajánlattevőt követő ajánlattevő nem kerül megjelölésre 
az ajánlatok elbírálásáról szóló összegezésben.

d) Az „Új egészségház építése Sásdon” építési beruházás tárgyban megismételt 
közbeszerzési eljárás előkészítéséről és -  a 256/2021. (V. 18.) Korm. rendelet szerinti 
folyamatba épített ellenőrzési eljárás támogató tanúsítvánnyal történő lezárásának 
feltételével -  a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti nyílt eljárás (hirdetménnyel 
induló) megindításáról dönt.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Hörnvéki támfal felújítás vállalkozási szerződésének megkötése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  az árajánlat értékelő jegyzőkönyvről -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy 2023 decemberében történt, hogy 
Hömyéken megcsúszott támfal miatt vis maior pályázatot nyújtottak be, erre támogatást is 
nyertek. A pályázat adminisztrációja nagyon sokáig zajlott. Egyszerű beszerzési eljárás 
keretében a legjobb ajánlatot Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. tette 19.959.728,-Ft 
összegben. A további három ajánlattevő magasabb összegben tett ajánlatot.
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Javasolta a testületnek, hogy a legkedvezőbb és legalacsonyabb árat kínáló Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft-t válasszák ki nyertes ajánlattevőként, és kössék meg a 
vállalkozási szerződést.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

20/2025. (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a hömyéki támfal 
felújítási munkáinak elvégzésével a Sásd Városgazdálkodási Nkft-t bízza 
meg, 19.959.728,-Ft vállalkozási díj ellenében. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására.

Határidő: 2025. február 5.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Gén jármű értékesítése
Előadó; Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester bejelentette személyes érintettségét, kérte ennek 
megállapítását. Az ülés vezetését átadta Pintér Gábor alpolgármesternek.

Pintér Gábor alpolgármester az ülés vezetését átvette. Javasolta a testületnek, hogy Dr. 
Jusztinger János polgármester személyes érintettségét állapítsa meg.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

21/2025, (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr. Jusztinger János 
polgármester a napirendi ponttal kapcsolatos személyes érintettségét 
megállapította.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy az önkormányzat tulajdonát képezi a 2019. 
évjáratú Opel Insignia típusú személygépkocsi, amelyet a testület a polgármester részére 
személyes használatra biztosított. A személygépkocsi kihasználatlansága miatt a testület a 
gépjárművet 2024. évben értékesítésre kijelölte, ezt mindaddig nem tehették meg, amíg az új 
személygépkocsi nem került beszerzésre és megtörtént a pályázati elszámolása is, ami
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időközben rendeződött. Interneten tájékozódtak a gépjármű jelenlegi értékéről, hasonló 
paraméterekkel rendelkező gépjármű értéke 3.999 eFt. Az önkormányzat vagyontárgyai között 
kb. 1,5 mFt értékben szerepel a gépjármű. A gépjárművet hivatalosan felértékeltették a pécsi 
AutóCity Zrt-nél, a január 21-i felértékelés alapján a forgalmi értéke 4.624 eFt. Időközben Dr. 
Jusztinger János polgármester úr jelezte a gépjármű megvásárlási szándékát. A felesleges 
vagyontárgyak hasznosításának és selejtezésének szabályzatában foglaltak alapján ez a 
gépjármű nyilvános meghirdetés nélkül értékesíthető.
Ezt követően felolvasta polgármester úr levelét jegyző asszonynak címezve: „Tisztelt Jegyző 
Asszony! Tisztelettel kérem, hogy Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete által 
értékesítésre kijelölt Opel Insignia típusú, SDG 835 frsz-ú -  jelenleg polgármester személyes 
használatú szolgálati -  gépjármű tulajdonjogának a felesleges vagyontárgyak hasznosításának 
és selejtezésének szabályzata III. 1.1. d) pontja alapján számomra történő visszterhes 
megszerzésének lehetőségét a Képviselő-testület elé terjeszteni szíveskedjék. Figyelemmel 
arra, hogy a Képviselő-testület korábban a szóban forgó gépjármű mint hivatali gépkocsi 
magáncélú használatát is engedélyezte számomra, amelynek lehetősége ezzel megszűnik, 
kérem a Tisztelt Döntéshozókat, hogy a végső vételárat a friss EUROTAX értékbecslésben 
szereplő összegnél (4.624.000,-Ft) 10 %-kal alacsonyabban állapítsa meg.” Elmondta, hogy ez 
az összeg így 4.160.000,-Ft.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a polgármester úr ezt a gépjárművet a város 
érdekében használta ezidáig, ennek költségeit a város viselte, amit a továbbiakban már a 
polgármester viselne. Személy szerint támogatja a gépjármű értékesítését.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a gépjármű értékesítését a vagyonrendelet és a fent 
említett szabályzat lehetővé teszi. Szolgálati eszköz esetén a független értékbecslői szakértői 
vélemény alapján, pályázat nélkül a testület által megállapított vételáron történhet a szolgálati 
eszköz használatára jogosult számára az adásvétel.

Urvald Péter képviselő úgy gondolja, hogy több szempontból is előnyös a gépjármű 
értékesítése.

Koszorús Tímea jegyző felolvasta a határozati javaslatot.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta a testületnek a fent elhangzott határozati javaslat 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  (Dr. Jusztinger János polgármester személyes érintettsége miatt nem 
szavazott) -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

22/2025. (1.29.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 63/2024. (V.16.) KTH 
számú határozatával feleslegessé nyilvánított, SDG 835 forgalmi rendszámú 
szolgálati Opel személygépkocsi értékesítése ügyében az önkormányzat
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vagyonával való rendelkezésről szóló 10/2006. (XII.4.) önkormányzati rendelete 
alapján, a felesleges vagyontárgyak hasznosításának és selejtezésének 
szabályzatában foglaltak szerint a következő döntést hozza.
A képviselő-testület a feleslegessé vált gépjárművet a személyes használatra 
szolgáló vagyontárgyak térítés ellenében történő értékesítése szabályai szerint 
kívánja hasznosítani. A járművet, mint szolgálati eszközt a független 
értékbecslői szakértői vélemény szerinti érték alapján 4.160.000,- Ft vételáron 
felajánlja megvásárlásra a szolgálati jármű használatára jogosultnak, dr. 
Jusztinger János polgármesternek. Az adásvételi szerződés megkötésére a 
képviselő-testület felhatalmazza Pintér Gábor alpolgármestert.

Határidő: azonnal
Felelős: Pintér Gábor alpolgármester

Pintér Gábor alpolgármester az ülés vezetését átadta Dr. Jusztinger János polgármesternek.

Dr. Jusztinger János polgármester az ülés vezetését visszavette, megköszönte a testület 
döntését.

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek
megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta ülésezését.
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